
校  牧  室  公  告 
Announcement from the Chaplain's Office 

 

主旨：公告 113學年度第一學期本室受託經辦獎助學金之受獎名單及相

關注意事項。 
        Announcement of Scholarship Recipients and Related Instructions for the 113th 

Academic Year, First Semester. 
 

壹、相關注意事項 Important Instructions： 

  1.各項獎助學金之得獎者，務請於 113年 10月 8日前備妥感謝卡交予校牧

室，由本室轉致捐款者或捐款單位。 

     Scholarship recipients are required to prepare a thank-you card and submit it to the 

Chaplain’s Office by October 8, 2024. The office will forward the cards to the donors 

or donor organizations. 

  2.各項獎助學金統一匯入學生帳戶，本室經辦奬助學金相關事宜請洽承辦

人莊惠淳(分機 1034)。 

     All scholarships will be directly deposited into the recipients' bank accounts. For 

matters related to scholarship administration, please contact the coordinator, Ms. 

Chuang Hui-Chun (Ext. 1034). 

  3.各項奬助學金得奬者，均須參與服務學習 12小時/學期(學年奬助學金者

須完成上下學期)，由校牧室規劃服務學習內容，包含參與校牧室所辦活

動之服事。(未於 113年 10月 8日前交至校牧室完成報到者，視同放棄) 

     Recipients must complete 12 hours of service learning per semester (annual 

scholarship recipients must complete hours for both semesters). The Chaplain’s 

Office will arrange the service, including participation in its activities. (Failure to 

report by October 8, 2024, will result in forfeiture of the scholarship.) 
 

貳、得獎名單 List of Recipients： 

一、台南東門巴克禮紀念教會獎助學金 1 名 
Tainan East Gate Barclay Memorial Church Scholarship and Grants: 1 Recipient 

華嘉松 社工 3B 111B○○○○9 

 



 

二、陳祈來先生紀念獎助學金 1名 
Chi-lai Chen Memorial Scholarship and Grants: 1 Recipient 

李宇婷 企管 4A 110B○○○○3 

 

三、黃守義長老清寒優秀學生獎助學金 1 名 
Elder Shou-I Huang Scholarship and Grants for Needy and Outstanding Student: 1 Recipient 

安明軒 資設院學士班 3B 111B○○○○5 

 

四、蒙愛清寒優秀奬助學金 1 名 
Beloved Scholarship and Grants for Needy and Outstanding Students: 1 Recipient 

高鈺芳 運技 4A 110B○○○○3 

 

五、新樓儲蓄互助社奬助學金 1名 
    Sin-Low Credit Union Scholarship and Grants: 1 Recipient 

李芯茹 觀餐 4B 110B○○○○6 

 

六、陳儀惠長老夫婦紀念清寒奬助學金 2名 
Yi-hui Chen Memorial Scholarship and Grants for Needy Students: 2 Recipients 

張佳瑩 經管碩 2A 112M○○○○9 

劉景恩 無人機 3A 111B○○○○6 

 

七、台南企業文化藝術基金會奬學金 4名 
Tainan Enterprise Cultures & Arts Foundation Scholarship and Grants: 4 Recipients 

THANKAPPAN ANEESH 神碩 2A 112M○○○○3 

JUNITA 神碩 2A 111M○○○○9 



MATHEW JUBY 經管所博 2A 112D○○○○3 

許浩文 國企 3A 111B○○○○1 

 

八、主知名清寒奬助學金 2名 
God Knows Scholarship and Grants for Needy Students: 2 Recipients 

JULIA VALLIMALA JOHN 經管所博 1A 113D○○○○8 

高素美 經管所碩 1A 113M○○○○5 

 

九、信望愛清寒獎助學金 9名 
Faith Hope and Love Scholarship and Grants for Needy Students: 9 Recipients 

AKIMANA ARCADE IPSD2A 111B○○○○7 

BIZINDAVYI,CEDRICK IPSD3A 111B○○○○8 

NDIHO,SANDRO-ESPOIR IPSD2A 112B○○○○0 

MUGISHA,EMMANUEL IPSD3A 111B○○○○7 

NDIHOKUBWAYO,BIENVENU IPSD3A 111B○○○○0 

NDAYIKENGURUKIYE,ZEPHANIE IPSD3A 111B○○○○1 

IRISHURA,ANNY FLOXELLA IPSD3A 110B○○○○3 

IRANKUNDA CLOVIS IPSD3A 111B○○○○2 

IRAKOZE,ESTELLA IPSD3A 111B○○○○6 

 


